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Spørsmål til ordfører / interpellasjon

Nedgangen i hummarbestanden er endå større enn hva ein tidligere har trudd. 

Ny studie syner at bestanden gjekk ned hele 92 prosent mellom 1928 og 2019.  

De siste årene har mange kommuner opprettet hummerreservat, og i dag er det ca. 40 områder 

fordelt over hele landet. En internasjonal studie fra Havforskningsinstituttet som ble publisert i 

april 2020 viser at marine bevaringsområder for hummer sikrer mangfoldet i bestanden. 

Det fanges 200 tonn hummer langs norskekysten hvert år. På tross av nye bestemmelser for 

hummerfiske i 2017, har bestanden fortsatt å minske og er  i dag på et historisk lavmål. 

Hummerreservatene legger til rette for en større bestand, hvor større og mer fruktbare individer 

får leve.  Det har også blitt påvist en positiv virkning på de omkringliggende områdene, ved at 

egg, larver og store individer driver ut av bevaringsområdet.

De positive effektene av bevaringsområder for hummer har ført til at Fiskeridirektoratet har 

oppfordret alle kommuner med sjølinje og hummerbestand til å opprette egne 

hummerreservater.

Spørsmål

Hva gjør kommunen i dag for å sikre en bærekraftig hummerbestand i Karmøy kommune?

Vil kommunen følge Fiskeridirektoratets oppfordring og etablere ett eller flere bevaringsområder 

for hummer?
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